



Protokoll styrelsemöte, FK Åsen

Datum: 2025-10-08

Plats: FK Åsens klubbstuga, Tollarp

Närvarande: Peter Held
Johnny Nimvik
Sandra Sällberg
Rickard Johansson
Britt-Mari Bengtsson
Måns Engfors (tom p10)

Ej närvarande: Roger Nilsson
Lotta Andersson Bildt
Nils-Eric Ericsson

1 Mötets öppnande

Peter Held hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat.

2 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

3 Val av justerare

Styrelsen beslutade att välja Sandra Sällberg som protokolljusterare.

4 Föregående protokoll

Föregående protokoll genomlästes och godkändes.

5 Rapporter (ett urval ref FK Åsen verksamhet)

- Sandra a) Läger med prisutdelning för ungdomsserien.
- Bitte a) Banläggningskurs uppstartad och planerad. 11 deltagare, första tillfället var 2025-10-05.
b) Närvarat vid inspirationskväll Arenan, en spinoff från Christels Ledarskapsstipendie.
- Johnny Delaktig i skrivelse till SkOF angående H12 Stafett-DM och protestprocess.
- Rickard Julstugan 2025-12-07: Höstens första arbetsmöte genomfört. Nästa möte 2025-11-03.
Tomte är utsedd men hemlig. Ev behov av tältbyggarresurser kvarstår
- Måns Deltagit i diverse tävlingar med framgångar i familjen. Även genomfört OCK-träningar.
- Peter a) Husbilar på väg in i förrådet. Det är fullbokat.
b) Ingvar Persson har fyllt 80 och blivit gratulerad av FK Åsen.
c) Inger Ahlstedt har avlidit. Blomma kommer att skickas.
d) Kassaskåp: kontakt med företag under utredning.
e) Gräsklipparen. Utredningen fortgår enligt tidigare protokoll.
f) Sponsor Sydved. Skylten ska sättas upp.

6 Mailrapporter, ett urval

- a) Kart och markkommittén protokoll har skickats ut.

- b) Skånes Skidförbunds årsmöte 2025-10-29.

7 Skrivelser

Inga skrivelser

8 Ekonomi

- a) Resultat- och balansräkning genomgicks, den befanns vara enligt förväntan och lades till handlingarna. Noterbart är ökade utgifter för startavgifter följt av en kort diskussion kring hur skapa mer inkomster.
- b) Ansökan bidrag avseende stugans kök är genomförd via Sparbanken.
- c) Boråslägre: Kostnad SEK800 per vuxen beslutad.
- d) "Ej start"-sammanställning ska göras. Ansvarig Johnny N.

9 Anläggningen

- a) Elljusspåret: tändningstiderna är osäkra.
- b) Låsanordningar kvarstår att montera.
- c) Röjardagen och kransbindning 2025-11-22. Peter H initierar marknadsföring via Facebook.

10 Tävlingar

- a) Klubbmästerskap medel 2025-10-11 vid Skepparpsgården, arr Andrarums IF följt av fika i egen regi.
- b) Tävlingen 2026-04-12: Håkan Svennessons jaktlag vill inte ha orienteringsverksamhet alls på fastigheten. Därmed faller arena Knopparp och en fortsatt utredning angående nya kartområden är bråttom, ansvarig Johnny Nimvik
- c) Sannolikt vintercup februari 2026, ingen åtgärd nu.

11 Motion

- a) Tipsrundorna fortsätter, lite lägre deltagareantal än 2024, just nu 307 vs 370.

12 Nya kartor/kartområden

- a) Kartområde Åbjär: Ansökan om att rita karta är inlämnad med hjälp av SkOF. Syftet är att använda enbart för träningsändamål.
- b) Kartområde Maltesholm: Samarbetsformer överenskomna speciellt map jakt. Återstår detaljplanering. Ansvarig Johnny
- c) Kartområde Ö Sönnarslöv f.d. Kalkbrottet: Styrelsen beslutar att uppdra åt kartkommittén att avtala med Kjell Larsson om övertagande av kartfilen. Preliminär kostnad SEK(4-5000)
- d) Kartområde Högestad: Styrelsen behöver fortsätta utreda vilket område som kan vara aktuellt. Detta är kritiskt med avseende på vilket område som ska avtalas om för kartritning. Se även punkt 10b.
- e) Kartfilen över A3 innanför grindarna har mottagits av Roland Strand från OK Pan.

13 Övrigt

- a) Medlemsavgifter 2027: Styrelsen beslutar om motion till årsmötet 2026 enligt följande: Aktiv SEK600; Aktiv familj SEK1200. I övrigt inga ändringar.
- b) Ungdomsstafetten U7: Styrelsen beslutar att insända förslag om ändring som innebär att sträcka 7 blir öppen för alla.
- c) Flåsen deadline är mitten av oktober. Info behöver komma ut. Johnny informerar Tidningskommittén.

13 Mötets avslutande

Nästa styrelsemöte är onsdag 2025-11-12.

Ordförande Peter Held tackade de närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat.



Johnny Nimvik
Protokollansvarig



Sandra Sällberg
Justeringsansvarig



Peter Held
Ordförande